

# NordArt 2014

www.nordart.de



선인정

**Injung Sun**

Südkorea/Deutschland/Germany/South Korea

Geboren 1979 in Gwangju, Südkorea. 1998–2004 Literaturstudium in Seoul. 2006–2012 Maleriestudium an der Alanus Kunsthochschule Alfter bei Bonn. 2012 Diplom. Arbeitet in Bonn. "Die Welt der Dinge besteht aus Leere. Wiederholend mich leerend und füllend machte ich in einer bestimmten Form weiter. Ich zielte auf kein bestimmtes Ergebnis und blieb dulddend, konzentriert – während der ganzen Zeit. Eine Art Verfahren, das zur Spiegelung des inneren Seins führt und erst im Laufe der Zeit wird etwas Wirkliches durch die Oberfläche sichtbar. Ein Haufen Zeit und die tanzende Leere." [www.injungsun.com](http://www.injungsun.com)

Born in 1979 in Gwangju, South Korea. 1998–2004 Literature studies in Seoul. 2006–2012 Painting studies at the Alanus Art Academy Alfter near Bonn, Germany. 2012 Diploma. Works in Bonn. "The world of things is emptiness. Repeating myself emptying and filling I continued in a specific manner. I aimed at no particular result and remained tolerating, concentrating – throughout the time. A kind of method which led to the reflection of the inner being and in the course of time something real can be seen through the surface. A large accumulation of time and the dancing emptiness." [www.injungsun.com](http://www.injungsun.com)



Hypermaterie, 2013, Installation, Wattestäbchen, 300x300 cm

Hypermatter, 2013, installation, cotton buds, 300x300 cm